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● Opfølgning på skægkræ 

○ Generelt stor tilslutning til behandlingen men 4 lejligheder som ikke har deltaget 

under nogen af dagene. 

○ Da der ikke blev udsendt en decideret konsekvens inden behandlinger blev sat i 

gang bliver der ikke fulgt op på konsekvenser for de som mangler. 

○ God opbakning fra både teknikere og beboerer. Meget dejligt at se :D 

● Kigge på vedligeholdelsesplanen og evt. følge op på mangler. 

○ Vi skal måske have skiftet vores tag om mellem 5 og 10 år. 

■ Taget blev sidst kigget på 2021. 

■ Evt. ikke have tagsten mere - udskiftes med tagplader. Billigere og mere 

sikker proces - Skal op på generalforsamlingen hvis der skal følges 

yderligere op på dette. 

■ Vi skal have nogen ud og rense vores tagrender. 

○ Kælder: VVS skal muligvis ses efter af en fagmand 

■ Der er nogle installationer i rummet bag vaskerummet som er ret sølle - 

skal nok kigges på om ikke så længe. 

○ Vinduer - Vi rykker fuge behandlingen af 2017 vinduerne et år så vi kan få dem 

behandlet på samme tid som 2018 vinduerne så vi ikke skal have 2 behandlinger 

med 1 års mellemrum (skal vedligeholdes i 2023 ish). 

● Kigge på fliser ved kælder og evt. rette op på vejen (vandpytter overalt). 

○ Det finder vi ud af 

○ Skal tages op til generalforsamlingen. 


